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Abstract (en)
The headbox according to the invention contains two turbulence generators (2 and 3) located one after another, with an intermediate chamber (4)
located between them. For influencing the flow condition in a desired manner, a fluid, for example dilution water, can be added into the region of one
of these turbulence generators or of both. By means of the combination of two turbulence generators located one after another and an intermediate
chamber, local mixing conditions are produced which are particularly suitable for the purpose striven for. In advantageous embodiments, the
turbulence generator (2) lying upstream in the flow direction is significantly more effective than that following after the intermediate chamber (4).
<IMAGE>

Abstract (de)
Der erfindungsgemäße Stoffauflauf enthält zwei hintereinander liegende Turbulenzerzeuger (2 und 3) mit einer dazwischen liegenden
Zwischenkammer (4). Zur gewünschten Beeinflussung des Strömungszustandes kann ein Fluid, z.B. Verdünnungswasser, in den Bereich eines
dieser Turbulenzerzeuger oder beider zugegeben weden. Durch die Kombination zweier hintereinander liegender Turbulenzerzeuger und einer
Zwischenkammer werden lokale Mischungsbedingungen geschaffen, welche für den angestrebten Zweck besonders geeignet sind. In vorteilhaften
Ausführungsformen ist der in Strömungsrichtung voran liegende Turbulenzerzeuger (2) wesentlich wirksamer als der hinter der Zwischenkammer (4)
folgende. <IMAGE>
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